



coxir
[kosi:r]

BRAND CONCEPT

Our Story

We present the most natural, attractive women's appearance.
Our simple and minimal sensibility that you can use every day, makes us happy.
We developed for consumers who want to experience healthy and trendy products easily and simply at a reasonable price.

我们能展现既自然又有魅力的女性。能够每日使用，小小的优雅和感性让我们感到幸福。以合理价格，让消费者更简单、更方便使用健康、时尚产品。

Products of **COXIR** [kosi:r]

are mainly made of pure natural ingredients that are less stimulated to the skin, keeping the skin healthy and balanced.

COXIR产品是以低刺激的植物性原料为基础，能够将肌肤护理成健康、均衡的肌肤。



Cosmetic brand includes various products with excellent quality such as skin care, cleansing and makeup items while reducing the burden of consumers with fair price.

We have premium care line by each skin types including exfoliating / anti-wrinkle / moisture / whitening / pore care, etc. Thus, you can choose from wide range of items.

以公正价格来减少消费者的负担，但，是品质优质的化妆品品牌，有护肤系列、洁面系列产品。按角质/抗皱/补水/美白/护理毛孔等的肌肤类别拥有高档护理系列，可有多种选择。

We selected less irritating raw materials and made products through continuous concerns and research.

Feel the beauty that the nature presents, focusing on pure ingredients.

We make your skin healthy and balanced by adding extracts from clean nature, clear air and blue sky.

严选对肌肤刺激低的原料，经不断的研究生产产品。请感受采用纯植物成份的自然美。清新的空气、蓝天、天然提取物会将肌肤护理的更健康、更均衡。

Noksibcho Cosmetic 是设立于1979年的 Noksibcho 的子公司，COXIR是 Noksibcho Cosmetic 生产的，采用CGMP设施制造的品牌产品。



Green Tea Clear Line

> Combination to Oily Skin

Contains green tea, BHA and snail mucin to smooth the surface of the skin while providing deep moisture. Minimize blackheads and exfoliate dead skin cells without clogging pores.

含有绿茶成份和BHA成份，能够将肌肤表面整理柔和，提供丰富的水份。因含有绿茶成份和BHA复合物，去除肌肤表面的旧角质，将肌肤护理的湿润。

Main ingredients : BHA, Green tea, Snail

Green Tea pH Clear Foam Cleanser



Green tea pH clear foam cleanser formulated with green tea and snail mucin removes makeup and impurities while protecting the skin's moisture barrier.

그린티, 달팽이 점액이 함유된 폼클렌저가 메이크업과 노폐물을 녹여주고 피부결을 당김없이 촉촉하게 보호해 줍니다.

含有绿茶成份、BHA复合物、蜗牛粘液，溶解化妆成份和老废物，使用后不会有紧绷感，有助于护理肌肤纹理，保湿。

150ml / \$11

Green Tea BHA Clear Toner



Green tea BHA clear toner formulated with BHA, green tea and snail mucin deeply exfoliates dead skin and smooths the appearance of rough and dull skin.

그린티와 바하 콤플렉스, 달팽이 점액이 함유되어 피부표면의 불필요한 각질을 닦아 주고 블랙헤드를 관리해 줍니다.

含有绿茶成份、BHA复合物、蜗牛粘液，去除肌肤表面的角质并去黑头。

150ml / \$17

Green Tea Clear Emulsion



Green tea clear emulsion formulated with green tea and snail mucin hydrates and softens skin without clogging pores.

그린티와 달팽이 점액이 함유되어 블랙헤드와 모공을 막지않고 피부를 촉촉하게 가꾸어 줍니다.

含有绿茶成份和蜗牛粘液，去除黑头，不会堵塞毛孔并将肌肤护理的湿润。

100ml / \$18

Tea Tree Pore & Sebum Line

> Acne-Prone and Sensitive Skin

Contains tea tree, centella asiatica and volcanic water to control sensitive oily skin and provide freshness. Helps balance oil and sebum and keeps the skin refreshed and healthy.

含有Tee Tree成份，有助于整顿肌肤纹，有清爽感。有助于控制皮脂，给人清爽感。



Main ingredients : Tea Tree, Centella Asiatica, Volcanic Water

Tea Tree Pore & Sebum Toner



Tea tree pore & sebum toner infused with tea tree, centella asiatica and volcanic water helps tighten pores and clarifies for acne-prone and sensitive complexion.

민감성 피부타입을 위한 모공도너로 티트리와 병풀추출물이 모공 청정 및 모공 수렴 효과에 도움을 줍니다.

专为敏感性肌肤的护理毛孔用爽肤水。Tee Tree和积雪草提取物有助于清洁毛孔、收敛毛孔。

150ml / \$17

Tea Tree Pore & Sebum Emulsion



Tea tree pore & sebum emulsion infused with tea tree, centella asiatica and volcanic water helps tighten pores and clarifies for acne-prone and sensitive complexion, leaving refreshed and healthier-looking.

티트리와 병풀추출물이 모공과 피지를 케어하고 피부에 수분을 공급해 건조하지 않게 피부를 가꾸어 줍니다.

Tee Tree和积雪草提取物护理毛孔和皮脂，以提供水份来预防肌肤干燥。

100ml / \$18



Intensive EGF Peptide Line

> Anti-Wrinkle and Brightening Care

Contains EGF, peptide and collagen, thereby keeping skin elastic and vitalized. Permeates deeply into skin to keep skin resilient and smooth by holding oil and moisture for a long time from vaporizing.

含有EGF、肽成份，仿佛向上提拉下垂的肌肤，能够将肌肤护理的有弹性。能够渗透到肌肤深层，预防油和水份的蒸发以及提高肌肤弹性。

Main ingredients : EGF, Peptide, Collagen

Intensive EGF Peptide Toner



[KFDA Anti-Wrinkle & Brightening Certified]
| 주름개선·미백 2중 기능성 화장품 |

Intensive EGF peptide toner is formulated with EGF, peptide and collagen for brightening and firming.
EGF와 펩타이드 포몰라가 함유되어 피부를 매끈하고 촉촉하게 케어해 줍니다.
含有EGF和肽成份，能够将肌肤护理的柔滑、湿润。

150ml / \$17

Intensive EGF Peptide Emulsion



[KFDA Anti-Wrinkle & Brightening Certified]
| 주름개선·미백 2중 기능성 화장품 |

Intensive EGF peptide emulsion is formulated with EGF, peptide and collagen for brightening and firming.
EGF와 펩타이드 포몰라가 피부를 더욱 탄력있고 윤기나도록 도와줍니다.
EGF和肽成份有助于提高肌肤弹性，让肌肤更光滑。

100ml / \$18

Intensive EGF Peptide Serum



[KFDA Anti-Wrinkle & Brightening Certified]
| 주름개선·미백 2중 기능성 화장품 |

Intensive EGF peptide serum is formulated with EGF, peptide and collagen for brightening and firming.
피부결을 매끈하게 가꿔주고 피부탄력을 케어해 주는 멀티케어 세럼입니다.
是将肌肤纹护理的柔滑以及提高肌肤弹性的多功能乳清。

50ml / \$18.5

Intensive EGF Peptide Cream



[KFDA Anti-Wrinkle & Brightening Certified]
| 주름개선·미백 2중 기능성 화장품 |

Intensive EGF peptide cream formulated with EGF, peptide and collagen vitalizes and firms skin for all-day long.
EGF와 펩타이드 콤플렉스 포몰라가 피부에 빠르게 흡수되어 피부 결을 한층 환하게 밝혀주고 피부장벽을 탄탄하게 도와줍니다.
EGF和肽成份将快速吸收到肌肤深层，让肌肤更有光泽，有助于增强皮肤屏障。

50ml / \$19

Intensive EGF Peptide Cream Mask Pack



[KFDA Anti-Wrinkle & Brightening Certified]
| 주름개선·미백 2중 기능성 화장품 |

Intensive EGF peptide cream sleeping pack is formulated with EGF, peptide and collagen for brightening and firming.
인텐시브 EGF와 펩타이드 포몰라가 피부 깊숙이 스며들어 오랜시간 동안 유수분이 날아가지 못하도록 지켜주는 슬리핑 팩입니다.
Intensive EGF和肽成份渗透到肌肤深层，长时间保持水份的睡眠面膜。

80ml / \$18

SPECIAL SKIN CARE FOR AGING SKIN,
INTENSIVE EGF PEPTIDE





Black Snail Collagen Line

> Anti-Wrinkle Care

Contains snail, collagen and black food ingredients to protect the skin from drying by maintaining skin moisture and creating healthy and vibrant glow. Has a snail secretion filtrate that keeps skin moist, minimizes fine lines and wrinkles, and protects the skin from external stimuli.

含有蜗牛、胶原蛋白成份，保持肌肤水份，保持肌肤湿润。蜗牛的黏蛋白成份能够保持肌肤湿润，有助于提高弹性，在外部刺激下保护肌肤。

Main ingredients : Snail, Collagen, Black food(black bean, black sesame and black rice)

Black Snail Collagen Toner



|KFDA Anti-Wrinkle Certified |
|주름개선 기능성 화장품 |

Black snail collagen toner formulated with snail mucin, collagen and black bean minimizes fine lines and wrinkles, creating healthy and vibrant glow.

스네일, 콜라겐, 검은콩이 다량 함유되어 매끈하고 영양감 있는 피부로 케어해 줍니다.

含有大量的蜗牛黏蛋白成份、胶原蛋白、黑豆，向肌肤提供大量的营养成分。

150ml / \$17

Black Snail Collagen Emulsion



|KFDA Anti-Wrinkle Certified |
|주름개선 기능성 화장품 |

Black snail collagen emulsion formulated with snail mucin, collagen and black bean minimizes fine lines and wrinkles, creating healthy and vibrant glow.

고농축 스네일뮤신, 콜라겐을 함유하여 피부탄력에 도움을 주며 아데노신이 주름개선에 도움을 줍니다.

含有高浓缩的蜗牛黏蛋白，有助于提高肌肤弹性。腺苷成份会有助于改善皱纹。

100ml / \$18

Black Snail Collagen Serum



|KFDA Anti-Wrinkle Certified |
|주름개선 기능성 화장품 |

Black snail collagen serum formulated with snail mucin, collagen and black bean minimizes fine lines and wrinkles, creating healthy and vibrant glow.

피부결을 매끈하게 가꿔주고 피부 탄력을 케어해 주는 멀티케어 세럼입니다.

能够将肌肤纹理护理的柔顺，是提高肌肤弹性的多功能乳霜。

50ml / \$18.5

Black Snail Collagen Cream



|KFDA Anti-Wrinkle Certified |
|주름개선 기능성 화장품 |

Black snail collagen cream formulated with snail mucin, collagen and black bean minimizes fine lines and wrinkles, creating healthy and vibrant glow.

고농축 영양 스네일 콜라겐 크림으로 피부 장벽을 강화해주고 주름을 개선해 탄탄하고 매끈하게 가꾸어 줍니다.

高浓缩蜗牛黏蛋白会增强皮肤屏障，改善皱纹，将肌肤护理的光滑、健康。

50ml / \$19

Black Snail Collagen Eye Cream



|KFDA Anti-Wrinkle Certified |
|주름개선 기능성 화장품 |

Black snail collagen eye cream formulated with snail mucin, collagen and black bean brings more youthful and luminous appearance to delicate eye area.

연약한 눈가 피부의 주름과 탄력을 케어해 줍니다.

改善眼周肌肤的皱纹、提高弹性。

30ml / \$18.5

Ultra Hyaluronic Line

> Hydration Care

Contains high concentrations of hyaluronic acid to deliver immediate, extreme moisture throughout the day to improve skin texture and tone, leaving it silky, soft, and smooth.

含有高浓缩透明质酸，以大量的水份来将肌肤护理的更加湿润。以持续性提供水份、生成肌肤保护膜，将肌肤护理的有活力、湿润。

Main ingredients : Hyaluronic Acid, Plant Complex, Aloe Vera

Ultra Hyaluronic Toner



Ultra hyaluronic toner infused with hyaluronic acid, plant complex and aloe vera delivers immediate, extreme moisture throughout the day to improve skin texture and tone.

고농축 히알루론산이 수분감을 채워주어 촉촉하고 맑은 피부로 가꿔줍니다.

高浓缩的透明质酸提供大量水份，将肌肤护理的湿润、有光泽。

150ml / \$17

Ultra Hyaluronic Emulsion



Ultra hyaluronic emulsion infused with hyaluronic acid, plant complex and aloe vera delivers immediate, extreme moisture throughout the day to improve skin texture and tone.

히알루론산이 수분감을 채워주어 피부를 맑고 투명하게 케어해 줍니다.

透明质酸提供大量水份，将肌肤护理的有光泽、透明肌肤。

100ml / \$18

Ultra Hyaluronic Ampoule



Ultra hyaluronic ampoule with the power of hyaluronic acid, plant complex and aloe vera delivers deep lasting hydration throughout the day, leaving it silky, soft, and smooth.

끈적임 없는 고농축 히알루론산이 피부 깊숙이 스며들어 피부를 촉촉하고 수분감이 오래 지속되도록 도와줍니다.

不黏膩，高浓缩的透明质酸会渗透到肌肤深层，长时间保持湿润。

50ml / \$18.5

Ultra Hyaluronic Cream



Ultra hyaluronic cream with the power of hyaluronic acid, plant complex and aloe vera delivers deep lasting hydration throughout the day, leaving it silky, soft, and smooth.

수분을 피부 깊숙이 채워주고 오랜 시간 동안 수분이 날아가지 못하도록 지켜주는 수분 잠금 크림으로 피부가 오래도록 촉촉할 수 있도록 도와줍니다.

水份渗透到肌肤深层，长时间防止水份的蒸发，有助于长时间保持肌肤湿润。

50ml / \$19

Ultra Hyaluronic Gel Mask Pack



Ultra hyaluronic gel sleeping pack with the power of hyaluronic acid, plant complex and aloe vera delivers and locks the deep lasting hydration and holds in the moisture throughout the day, leaving it silky, soft, and smooth.

수분을 피부 깊숙이 채워주고 오랜 시간 동안 수분이 날아가지 못하도록 지켜주는 수분 잠금 슬리핑 팩으로 피부가 오래도록 촉촉할 수 있도록 도와줍니다.

水份渗透到肌肤深层，是长时间防止水份蒸发的睡眠面膜。有助于长时间保持湿润。

80ml / \$18

Ultra Hyaluronic Cleansing Oil



Ultra hyaluronic cleansing oil with the power of hyaluronic acid, plant complex and aloe vera dissolves makeup and impurities while deeply hydrating the skin.

히알루론산, 복합 식물 추출물 그리고 알로에가 함유된 산뜻한 클렌징 오일이 메이크업과 노폐물을 녹여주고 촉촉하고 수분감이 오래 지속되도록 도와 줍니다.

含有透明质酸、复合植物提取物、芦荟，是给人清爽感的洁面油。会溶解化妆品和老废物，有助于长时间保持水份。

150ml / \$17

Vita C Bright Line

> Brightening Care

Contains multi-vitamins to brighten dull and uneven skin tone and provide clear and flawless skin. Hyperpigmentation care with high concentration of vitamins.

含有维生素成份，将肌肤护理的有光泽。含有美白成份，将肌肤护理的有光泽，提供大量水份。

Main ingredients : Vitamin C , Vitamin A, Vitamin E, Niacinamide (B2)

Vita C Bright Toner



| KFDA Brightening Certified |
|미백기능성화장품|

Vita C bright toner infused with vitamin C, niacinamide(vitamin B2) and vitamin E visibly reduces the appearance of uneven skin tone and brightens skin for a healthy radiance.

복합 비타민 성분들이 피부를 맑고 생기있게 가꾸어 줍니다.

复合维生素成份将肌肤护理的有活力、有光泽。

150ml / \$17

Vita C Bright Serum



| KFDA Brightening Certified |
|미백기능성화장품|

Vita C bright serum infused with vitamin C, niacinamide(vitamin B2) and vitamin E visibly reduces the appearance of uneven skin tone and brightens skin for a healthy radiance.

비타민 영양성분이 피부 유연성을 높여주고 촉촉하게 채워주는 고 보습 세럼입니다.

维生素成份会提高肌肤柔软性，是高保湿乳清。

50ml / \$18.5

Vita C Bright Cream



| KFDA Brightening Certified |
|미백기능성화장품|

Vita C bright cream infused with vitamin C, niacinamide(vitamin B2) and vitamin E visibly reduces the appearance of uneven skin tone and brightens skin for a healthy radiance.

비타민 영양 성분이 메마른 피부에 집중적으로 수분과 영양 성분을 채워 촉촉하고 생기있는 피부로 가꾸어 줍니다.

维生素成份集中护理肌肤，提供大量的水份和营养成份，将肌肤护理的有活力。

50ml / \$19

Vita C Bright Eye Cream



| KFDA Brightening Certified |
|미백기능성화장품|

Vita C bright eye cream infused with vitamin C, niacinamide (vitamin B2) and vitamin E brings more youthful and luminous appearance to delicate eye area.

칙칙하고 지친 눈가 피부를 촉촉하고 생기있게 가꾸어 줍니다.

含有松茸蘑菇的营养成份，能亲和肌肤，令肌肤更健康。

30ml / \$18.5

COXIR

COXIR is a cosmetic brand established by a group called 'NOKSIBCHO'. NOKSIBCHO was established in 1979 in Seoul, South Korea. All of the products from COXIR are manufactured by NOKSIBCHO COSMETIC which has CGMP facilities.

www.coxir.com



@coxir_official



Office : 8F, Noksibcho Bldg 438, Songpa-daero, Songpa-gu, Seoul, Republic of Korea | tel : +82-70-8854-2209
Factory : Main research institute 302, Namdong-daero, Namdong-gu, Incheon, Korea
COPYRIGHT (C) COXIR CO., LTD. ALL RIGHTS RESERVED.

Skype ID : noksibcho E-mail : int@noksibcho.com

tel : +82-70-8854-2209 fax : +82-2-896-6817